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(Inf. wł.). Najpierw była zapowiedź, a po niej konsekwentne działanie samorządu miejskiego
na rzecz uruchomienia publicznej komunikacji gminnej. Im bliżej do pojawienia się na
przystankach  pierwszego  autobusu,  tym  jest  aktywniejsza  w  tym  zakresie  praca
organizacyjna.  

- Zgodnie z wcześniejszymi informacjami, komunikacja gminna ruszy od 1 września. Na najbliższej
sesji Rady Miejskiej Barda będzie procedowanych kilka uchwał z nią związanych - mówi burmistrzyni
Marta Ptasińska: - Równolegle przygotowujemy rozkłady jazdy oraz przystanki, które na początku
wakacji upublicznimy, aby mieszkańcy mogli się odnieść do propozycji. Przez cztery miesiące tego
roku funkcjonowanie komunikacji gminnej potraktujemy jako pilotażowe, konsekwencją czego stanie
się dokonanie pewnych zmian od 1 stycznia przyszłego roku. 

Burmistrzyni nie ukrywa, że zasmucił ją fakt zaistnienia pewnych ograniczeń, co do prowadzenia
tego rodzaju komunikacji publicznej samodzielnie przez gminy. Z inicjatywy M. Ptasińskiej w Bardzie
odbyło  się  spotkanie  burmistrzów  i  wójtów  z  jednostek  samorządu  terytorialnego  powiatu
ząbkowickiego. Jego ideą było to, żeby utworzyć związki międzygminne lub gminno-powiatowe dla
realizacji  tak  ważnego  zadania.  Takie  rozwiązanie  daje  większą  pewność,  że  mieszkańcy
poszczególnych  miejscowości  nie  będą  zmarginalizowani,  jeśli  chodzi  o  pasażerskie  przewozy
zbiorowe.
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